
Referat fra bestyrelsemøde d. 6/11 2024 kl 10 afd 1 

 

Til steder var: Jimmi vores tidligere afdelingskonsulent.  

Jesper vores nye afdelingskonsulent.  

Camilla Formand. 

Ejnar bestyrelsesmedlem.  

Kim bestyrelsesmedlem. 

Susan suppleant.  

Afbud: Henrik fra driften.  

 

Punkt 1. Godkendt dagsorden.  

Punkt 2. Vi fik hilst på vores nye afdelingskonsulent Jesper, og fik sat ham ind i igangværende arbejde.  

Igangværende, er nye udendørslamper, og lade stander.  

Punkt 3. Godkendt forslag til udlejning af beboberlokalet, og fundet dato for ekstraordinær beboermøde d 

21/11 kl 18.   

Punkt 4. Bestyrelsen godkendt forslag med udendørslamper, vedligeholdes fri. Fundet dato d. 13/11 kl 9 til 

at kigge på placering. Jesper og elektrikeren deltager sammen med bestyrelsen.   

Punkt 5. Aftalt nye bestyrelsesmøder hver anden måned første mandag kl 10 med Jesper og bestyrelsen.   

Punkt 6. bestyrelsen godkendte Copark aftale, samme aftale som afd 8. kommer også på ekstraordinær 

møde d 21/11 kl 18, til afstemning.  

Punkt 7. Aftalte med Jesper at skrive en mail til Henrik i driften, så vi kan få ryddet gangene, under 

trapperne, mm.  

Punkt 8. Efter ekstraordinær møde d 21/11 kl 18, kan beboerne hente det gamle porcelæn fra beboerlokalet 

inde i bestyrelseslokalet .  

 

Tak for godt møde, og tak for et godt sammenarbejde med Jimmi og vi ser frem til nyt med Jesper.  

 

 

 

 


